

《单词百科:calculation是什么意思?calculation怎么发音?calculation的解释和用法》

英语单词calculation是什么意思?calculation怎么读?calculation怎么发音?简答网为您整理了calculation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



calculation怎么读

calculation的读音:[, kælkjʊ 'le ɪ ʃ n]

calculation的意思

1、n.计算, 估算;算计;

calculation的相关词组

1、beam calculation 梁计算;

- 2、pay calculation 工资结算;
- 3、checking calculation 验算;

calculation的近义词

- 1、**addition** n.加, 增加, 附加;[数]加法;增加的人或事物;
- 2、**answer** vt.& vi.答复; 解答; 答辩;适应;
- 3、**appraisal** n.评价, 估量;鉴定, 估价 (尤指估价财产, 以便征税);
- 4、**computation** n.计算;
- 5、**computing** n.计算机的运作;

calculation的双语例句

- 1、Aim To study some calculation formula of sine function and cosine function.

目的研究正弦函数和余弦函数的一些计算公式.

- 2、We cannot make a precise calculation of the price until we have all the costs.

除非我们知道所有成本,否则不能准确地计算出价格.

- 3、My calculation is based on notional figures, since the actual figures are not yet available.

因尚无实际数字,我是根据估计的数字计算的.

- 4、Laboratory work needs not only accurate measurements but also correct calculation.

实验工作不但需要准确的测量,而且需要准确的计算.

- 5、The machine will print out the results of the calculation and the names of suitable books on this subject.

机器将打出计算结果及适合此课题的书目.

- 6、The accuracy of CBM recovery factor prediction will directly influence the calculation of recoverable reserves.

煤层气预测采收率准确与否,直接影响着可采储量的计算精度.

7、 Firstly two torsional vibration models were built up a calculation of their torsional vibration was made.

首先建立了推进轴系的两个扭振模型,并进行了轴系的扭振计算.

8、 The factors affecting hospital service revenue included : year of calculation, hospital and bonus type.

42%.影响医院业务收入的因素包括:年份、 医院、 奖金类型.

9、 A student over sixteen reckons as two under eleven in the calculation of school building costs.

在计算学校的建筑费用时,一名16岁以上的学生作为两个11岁以下的学生计算.

10、 Let's make a check on his calculation.

让我们复核一下他的计算结果.

11、 They found their computers producing different results from exactly the same calculation.

他们发现他们的计算机进行完全相同的计算会得出不同的结果.

12、 You can often use this calculation as a basis for the project budget.

通常,您可以将此计算用作项目预算的基础.

13、 Graham made a quick mental calculation.

格雷厄姆很快就心算出来了.

14、 It took us two hours to complete the calculation, so we logged off at 4 o'clock.

我们花了两个小时才完成计算, 因而是在四点结束工作的.

15、 Cathy did a rough calculation.

凯茜作了一个粗略的计算.

16、 The results of calculation and EMTP simulation show the correctness of dynamic

system simulation.

理论计算与EMTP数值仿真都证明了动模实验结论的正确性.

17、 Simulated calculation results demonstrate that it is an accurate and efficient method.

通过仿真计算结果验证了该方法的正确性和有效性.

18、 Leonard made a rapid calculation: he'd never make it in time.

伦纳德快速盘算了一下：他肯定赶不上了。

以上是简答网为您整理的calculation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/calculation>

